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جرایم نقدی کاریابی های غیرمجاز 
در یزد افزایش یافت

یزد- سیماصادقی مقدم- مدیرکل تعاون، کار 
و رفاه اجتماعی یزد گفت: میزان جرایم نقدی 
اشخاصی که مبادرت به فعالیت کاریابی بدون 
محمدرضا  یافت.  افزایش  می کنند  مجوز  اخذ 
شغلی  مشاوره  موسسه   ۳۸ افزود:   " فلاحتی 
و  فیزیکی  صورت  به  استان  در  )کاریابی( 
انسانی  نیروی  تامین  جهت  در  الکترونیکی 
واحدهای تولیدی فعالیت دارند. وی با اشاره به 
اینکه کاریابی ها سهم بسزایی در تامین نیروی 
شغلی  فرصت های  معرفی  و  نیاز  مورد  کار 
مناسب به جوانان و کارجویان دارند ادامه داد: 
باعث  کاریابی  موسسات  توسط  شغل  یافتن 
تسریع استخدام کارجویان و کاهش نرخ بیکاری 
می شود. این مسئول با بیان اینکه برخی افراد 
در  کاریابی  مجوز  و  کار  پروانه  داشتن  بدون 
را  مشکلاتی  و  می کنند  فعالیت  استان  سطح 
در بازار کار به وجود می آورند افزود: براساس 
تبصره یک ماده واحده قانون مجازات اشتغال 
به حرفه کاریابی و مشاوره شغلی بدون داشتن 
پروانه کار مصوب ۱۳۸۰ تخلف از مقررات این 
قانون جرم محسوب و چنانچه در سایر قوانین 
دارای مجازات شدیدتری نباشد مرتکب به حکم 
دادگاه علاوه بر جبران خسارات مالی در هر بار 
به پرداخت جریمه نقدی به شرح ذیل محکوم 
می گردند. فلاحتی تاکید کرد: هیأت وزیران در 
جلسه ۳۰ خردادماه سال جاری جریمه نقدی 
برای بار اول تخلف از قانون به مبلغ ۳۳۰ میلیون 
ریال، دفعه دوم یک میلیارد و ۳۲۰ میلیون ریال 
و برای دفعه سوم ۲ میلیارد و ۳۰۰ میلیون ریال 
برای افراد خاطی در نظر گرفته است. مدیرکل 
تعاون،کار و رفاه اجتماعی استان یزد خاطرنشان 
کرد: جرایم مذکور در جهت حمایت از حقوق 
مادی و معنوی دفاتر مشاوره شغلی و کاریابی 
غیر دولتی مجاز و جلوگیری از سوء استفاده از 

کارجویان تعیین گردیده است.

 از مهم ترین کاربردهای فیبرنوری ، 
هوشمندسازی ساختمان است

در  گلستان   استان  منطقه  مخابرات  مدیر 
برند سازی  همایش جایگاه هوشمند سازی در 
ترین  مهم  از  یکی  امروزه  گفت:  ساختمانها 
کاربردهای فیبر نوری در هوشمندسازی ساختمان 
است.به گزارش روابط عمومی مخابرات منطقه 
گلستان ، دکترغلامعلی شهمرادی در همایش 
ساختمان  برندسازی  در  هوشمندسازی  جایگاه 
که عصر روز سه شنبه برگزار شد، اظهار کرد:  
آورده هوشمندسازی ساختمان آرامش، امینت و 
رفاه بهره برداران است همچنین موجب کاهش 
هزینه های تولید در صنعت ساختمان می شود.
مدیر مخابرات منطقه استان گلستان افزود: در 
هوشمندسازی ، شبکه از داده ها ایجاد می شود 
که امنیت ، کیفیت و سرعت این داده ها در بستر 
تبادل بسیار حائز اهمیت است .وی با اشاره به 
این نکته که فیبر نوری کاربردهای متنوعی دارد، 
از مهم ترین کاربردهای  امروزه یکی  بیان کرد: 
این بستر مخابراتی در هوشمندسازی ساختمان 
است.دکترغلامعلی شهمرادی  با تاکید بر اینکه 
در جهت توسعه فیبر نوری اقدامات خوبی صورت 
گرفته به مزیت های فیبر نوری در سالیان اخیر 
اشاره کرد و گفت: فیبر نوری سرعت و پهنای باند 
بسیار بالایی دارد و محدودیت ارایه سرعت در 
این سرویس وجود ندارد.مدیر مخابرات منطقه 
گلستان افزود: کیفیت انتقال داده ها از دیگر 
آن  عمر  طول  و  است  نوری  فیبر  های  مزیت 
بر عکس سیم مسی که حداکثر ۱۵ سال بوده، 
بسیار بیشتر است.وی اضافه کرد: در سیم مسی 
حداقل تا ۴ کیلومتر می توان انتقال داده داشته 
وجود  محدودیت  این  نوری  فیبر  در  اما  باشیم 
ندارد و مخابرات دیگر قصد توسعه شبکه مسی 
گلستان  استان  منطقه  مخابرات  ندارد.مدیر  را 
ارزش  سازی  هوشمند  و  نوری  فیبر  یادآورشد 
افزوده بالایی برای ساختمان ها ایجاد می کند و 
خواسته ما از سازندگان این است که سیم کشی 
داخل ساختمان ها از مسی به فیبر نوری ارتقا 
پیدا کند.دکتر غلامعلی شهمرادی گفت :  داده 
منتقل  در هوشمند سازی ساختمان  که  هایی 
می شود بسیار مهم است لذا می طلبد بستر 
با کیفیتی برای انتقال این داده ها فراهم باشد و 
خوشبختانه استان گلستان در توسعه فیبر نوری 
پیشگام بوده و تمام شهرها و بیش از نیمی از 
روستاهای استان از فیبر نوری بهره مند هستند.
لازم به ذکر است همایش جایگاه هوشمند سازی 
مخابرات  بامشارکت  ساختمانها  سازی  برند  در 
منطقه گلستان ، انجمن انبوه سازان ، سازمان 
  NEXIIO نظام مهندسی استان گلستان و شرکت

برگزار شده است .

مدیرعامل برق منطقه ای خوزستان:
همراهی عمومی برای گذر موفق از 

دوره اوج  مصرف ضروری است

خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت  مدیرعامل 
با اشاره به گزارش های سازمان هواشناسی که 
نشان از گرمای بی سابقه در کشور دارد، پایداری 
شبکه برق را علاوه بر تلاش مضاعف تلاشگران 
همه  عمومی  همراهی  مستلزم  برق،  صنعت 

بخش ها در صرفه جویی مصرف برق دانست.
استان  اداری  شورای  جلسه  در  اسدی  علی 
اینکه صنعت  بیان  با  خوزستان در استانداری 
برق استان مظلوم واقع شده است، تصریح کرد: 
صنایع با احداث نیروگاه و تامین برق مورد نیاز 
خود مطابق با قانون مانع زدایی صنعت برق و 
خود تامین کردن صنایع انرژی بر، صنعت برق 
را در عبور از چالش تامین برق مردم استان، 

همراهی کنند.
و  حرارتی  گنبد  استقرار  به  اشاره  با  اسدی 
ماندگاری هوای گرم در استان، اضافه کرد: به 
ازای هر یک درجه افزایش دما ۲۵۰ مگاوات به 
واحد  یک  معادل  که  می شود  اضافه  مصرف 
نیروگاه رامین است. وی اظهار کرد: برای تامین 
این میزان از برق لازم است که مردم، ادارات و 
همه بخش ها در این ۲ هفته با مدیریت مصرف، 
نهایت همکاری را با صنعت برق داشته باشند تا 

پایداری شبکه حفظ شود.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان در 
این جلسه همچنین با اشاره به تلاش شبانه روزی 
کارکنان صنعت برق برای حفظ پایداری شبکه 
از اقدامات  و خدمات رسانی به مردم، گزارشی 
انجام شده برای عبور از پیک مصرف ،ناترازی 
تولید و مصرف ، چالش ها، فرصت ها و تهدیدها 

را در حوزه صنعت برق ارائه کرد.

اقدام جهادی در جلوگیری از 
خاموشی گسترده در کلانشهر اهواز

منطقه ای  برق  شرکت  بهره برداری  معاون 
خوزستان گفت: با تشخیص به موقع ایراد در 
یکی از تجهیزات ترانسفورماتور  پست شمال غرب 
به علت افزایش مصرف و گرمای شدید و تعویض 
آن در اسرع وقت، از خاموشی گسترده در اغلب 

مناطق کلانشهر اهواز جلوگیری شد.
علی اصغر خدامراد منگری بیان کرد: به دلیل 
افزایش دمای بی سابقه و افزایش مصرف برق، 
بوشینگ ترانسفورماتور T۶ پست ۴۰۰ به ۱۳۲ 
کیلوولت شمال غرب به ظرفیت ۲۰۰ مگاولت آمپر 

دچار حادثه و نشت روغن شد.
وی با بیان اینکه با توجه به پرباری شبکه برای 
جلوگیری از حوادث، تجهیزات در فواصل زمانی 
کوتاه بررسی می شوند، افزود: پس از تشخیص 
به موقع نشت روغن از بوشینگ با برگزاری جلسه 
استقرار  و  یاد شده  پست  در محل  اضطراری 
ترانسفورماتور  کنار  در  نشانی  آتش  خودروی 
مذکور برای خاموش کردن آتش سوزی احتمالی 

ترانس، عملیات رفع اشکال آغاز شد.
منطقه ای  برق  شرکت  بهره برداری  معاون 
خوزستان تصریح کرد: با اقدام جهادی نیروهای 
عملیاتی در اسرع وقت و بدون اعمال هیچگونه 
خاموشی به مشترکین و جلوگیری از آسیب به 
تجهیزات گران قیمت شبکه، بوشینگ معیوب به 
موقع تعویض و هم اکنون وضعیت آن عادی و 

در مدار است.
خدامراد منگری تصریح کرد: با این تشخیص و 
اقدام سریع از بروز حادثه آتش سوزی که ممکن 
بود به ترانس های مجاور نیز سرایت کند و همه 
ظرفیت ۱۴۹۰ مگاولت آمپر پست را از مدار خارج 

کند، جلوگیری شد .
مسئولیت  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
و  خوزستان  استان  در ۲  برق  انتقال  و  تامین 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

شورای  جلسه  پایان  محمدهادی ایمانیه در 
راهبردی فضای مجازی استان با اشاره به اهمیت 
رهبری در  معظم  تأکیدات مقام  و  مجازی  فضای 
این زمینه، اظهارداشت: از ابتدای مسئولیت اجرایی 
استان به فکر تشکیل شورای مجازی استان بودیم؛ 
در  شورا  این  تشکیل  ابلاغ  از  سال   ۱۰ به  قریب 
استان ها و توجه بیشتر در سطح کلان به مسئله 
فضای مجازی می گذشت که خواستیم مانند بسیاری 

از امور در این مسئله نیز در فارس پیشقدم شویم.
فضای  شورای  اینکه  بر  اشاره  با  فارس  استاندار 
مجازی را از اوایل سال ۱۴۰۱ در قالب پنج کارگروه 
دیگر  کاری  گروه   ۱۱ تقریباً  افزود:  دادیم،  تشکیل 
نیز بتدریج به این مجموعه اضافه شد؛ ۱۷ جلسه 
 ۱۴۱ و  برگزار  استاندار  ریاست  به  راهبردی  شورای 
جلسه کارگروه ها و گروه های کاری دیگر نیز جداگانه 
این  تا کنون ۴۷۴ مصوبه در جریان  تشکیل شد. 
بر  بالغ  مجموع  این  از  که  گرفته  شکل  جلسات 
اجرا رسیده و سایر  به مرحله  ۸۰ درصد مصوبات 

مصوبات در دست پیگیری و اجراست.
وی با تاکید بر اینکه وظیفه اصلی این شورا، ایجاد 
هماهنگی و هم افزایی بین دستگاه های متولی در 
حوزه های توسعه زیرساخت ها، رصد، تولید محتوا، 
امنیت سایبری، اقتصاد دیجیتال، هوشمندسازی، 
آموزش سواد رسانه، پیشگیری از جرایم عمومی و 
امنیتی در فضای مجازی است، افزود: تولید محتوا، 
اینفوگرافی، تولیدات ویدئو فیلم ها و سایر روش ها 
فنی،  مختلف  حوزه های  در  رسانی  اطلاع  برای 
اقتصادی، اجتماعی و آموزشی بویژه برای جوانان و 
نوجوانان در دستور کار قرار گرفت که نتایج آن مفید 

و تأثیر گذار بود.
ایمانیه با بیان اینکه یکی از گروه های کاری شورای 
رایانه ای  بازی های  به  فضای مجازی استان مربوط 
است از برگزاری جشنواره کشوری بازی های رایانه ای 
در شیراز در شهریور ماه پیش رو خبر داد و گفت: 
سال گذشته یک میلیون و پانصدهزار نفر در این 
مسابقات شرکت کرده بودند که از ۱۰ برنده مسابقات 
که  بودند  فارسی  استان  نفر  شش  جشنواره،  این 
حکایت از توجه و علاقه فارسی ها به این حوزه است 
پس لازم است در مسیر ارزشمند جهت دهی مناسب 

و فراهم آوردن بازی های رایانه ای با سبک ایرانی گام 
برداشت. وی در ادامه با تاکید بر اینکه در شورای 
فضای مجازی استان به اقتصاد دیجیتال توجه جدی 
شده است، افزود: در این مدت آئین نامه کسب و 
کارهای دیجیتال و رایانه ای را تدوین کردیم؛ مجمع و 
کمیته ای از بین فعالین عرصه اقتصادی رایانه محور 
تشکیل دادیم که اقدامات خوب و قابل توجهی انجام 

داده که تا بحال در این حوزه مؤثر بوده است.
استاندار فارس آموزش سواد رسانه ای را مورد توجه 
قرار داد و گفت: یکی از نکات دیگر مورد توجه شورای 
فضای مجازی فارس، آموزش سواد رسانه ای بود که 
بویژه در فصل های تابستان و اوقات فراغت دانش 

آموزان و دانشجویان با تمرکز بر این قشر و همچنین 
اساتید و دانشجو معلمان تشکیل شد. وی افزود: 
در این شورا به توسعه فیبر نوری در استان هم برای 
خانوار هم برای کسب و کار کمک شد و هم اکنون 
این طرح در شهرها در حال اجراست و امیدواریم تا 
پایان سال تا حدود قابل توجهی از آن تکمیل شده 
باشد. ایمانیه گفت: اقدامی که در این شورا بسیار 
پیگیری شد بحث اتصال اینترنت در آزادراه شیراز 
و  لازم  پرتردد  آزادراه  که بعنوان یک  بود  اصفهان 
ضروری به نظر می رسید، بسیاری از مشکلات این 

مسئله حل شده و بزودی نهایی می شود.
و  مصنوعی  هوش  به  توجه  از  فارس  استاندار 

استفاده از هوش مصنوعی بعنوان یکی از اقدام های 
شورای فضای مجازی فارس سخن گفت و خاطر 
از  بسیاری  امروزه در  نشان کرد: هوش مصنوعی 
زمینه ها قابل استفاده است و راه های میانبری برای 
پیشرفت و توسعه کشور و استان در دسترس قرار 
می دهد. به همین سبب شورای هم اندیشی مرتبط با 

هوش مصنوعی در فارس تشکیل شد.
اخیراً سازمان ملی هوش مصنوعی در سطح ملی 
نیز ابلاغ شده که در برش استانی تلاش می کنیم 
اولین استانی باشیم که با همکاری اساتید دانشگاه ها 
و پارک علم و فناوری و سایر علاقمندان و توانمندان 

این مهم را در فارس راه اندازی کنیم.

استاندار فارس خبرداد

وه تخصصی در شورای فضای مجازی فارس فعالیت ۱۱ کارگر
استاندار فارس از فعالیت گسترده شورای فضای مجازی استان خبر داد وگفت: این شورا با ۱۱کارگروه تخصصی در شورای مجازی استان فعالیت 

خواهند کرد.

قریب به 10 
سال از ابلاغ 
تشکیل این 

شورا در 
استان ها و 

توجه بیشتر 
در سطح کلان 

به مسئله 
فضای مجازی 
می گذشت که 

خواستیم مانند 
بسیاری از امور 
در این مسئله 
نیز در فارس  

پیشقدم شویم

مدیرکل بازرسی اردبیل خبر داد

مدیرکل بازرسی استان اردبیل گفت: قوانین مصوب در شوراها 
باید در چارچوب قانون بوده و هرگونه مصوبه خارج از این چارچوب 
ابطال شده و غیرقانونی تلقی می شود. علی رمضان پور در دیدار 
با اعضای شورای اسلامی استان اردبیل اظهار کرد: برای حضور 
نماینده شورا در کمسیون تطبیق با قانون رعایت شده و از ظرفیت 
کارشناسی و علمی منتخبین مردم استفاده شود. وی از اعضای 
شورای اسلامی استان خواست؛ به دور از نگاه محدود شهرستانی 
و یا منطقه ای با نگرش استانی و کلان به حل مطالبات مردمی و 

پاسخگویی در این زمینه اهتمام جدی داشته باشند.

باید  اعضای شورا  کرد:  اردبیل تصریح  استان  بازرسی  مدیرکل 
صورت جلسات را در همان روز اتمام جلسه امضا و تأیید کنند 
و تأخیر چندین ماهه در این موضوع جعل محسوب می شود و به 

هیچ وجه وجاهت قانونی نخواهد داشت.
رمضان پور موضوع واگذاری اراضی محدوده کشت و صنعت را 
یادآور شد و بیان کرد: بعد از گذشت ۴۲ سال این امر با درایت 
مسئولان و دولت سروسامان یافته و مشکلات قدم به قدم در حال 
رفع شدن است. وی گفت: اگر فردی به مصوبات هیأت هفت نفره 
و تصمیم گیری های آنها ایراد و اشکالی وارد بداند باید شکایت خود 

را در تهران طرح کند. مدیرکل بازرسی استان اردبیل در مورد فعالیت 
بنیاد مسکن در روستاها و ضرورت همراهی و همکاری با دهیاری ها 
و شوراها در تعیین محدوده و واگذاری اراضی تصریح کرد: در این 
زمینه نیز ملاک عمل قانون مصوب و صحت اجرای آن خواهد بود. 
رمضان پور با اشاره به موضوع افزایش بودجه شهرداری بیله سوار 
با هدف امضای قرارداد شهرداری با بسیج سازندگی برای اجرای 
طرح های عمرانی و زیربنایی اظهار کرد: ما موافق این امر نیستیم 
و به شهردار بیله سوار اعلام کردیم که منطبق بر تصمیم گیری 
شورا و رعایت مقررات مالی می تواند در این زمینه به صورت محدود 
ورود پیدا کند. وی پرهیز از تصمیمات سلیقه ای و بدون پشتوانه 
قانونی را به شوراها متذکر شد و خاطرنشان کرد: هرگونه مصوبه 
خارج از قوانین و مقررات ابطال شده و مرجعیت اجرایی نخواهد 
داشت. مدیرکل بازرسی استان اردبیل ادامه داد: ما به صورت منظم 
و مرتب در شهرستان ها حاضر شده و خواسته ها و مطالبات مردمی 
را از دستگاه ها و نهادهای مختلف پیگیری می کنیم که نمونه آن 
ورود به حل مشکلات بخش ها و شهرهای مختلف در حوزه جانمایی 
زمین در طرح نهضت ملی مسکن و یا حل موانع اراضی خالصه در 
بیله سوار بوده است. رمضان پور بیان کرد: سازمان بازرسی حتی 
در تصمیمات خلاف قانون یا دخالت نمایندگان ورود پیدا کرده و 
پرونده در حال رسیدگی است و به هیچ وجه نباید حق و حقوق 
مردم در حوزه های مختلفبه خاطر تصمیم گیری های شخصی و 

سلیقه ای نادیده گرفته شود.

ابطال مصوبات خلاف قوانین در شوراها

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی :
عملیات اجرایی ۸۴ طرح راهسازی در استان مرکزی آغاز شد

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی گفت: عملیات اجرایی ۸۴ طرح راهسازی امسال در جاده های این استان آغاز 
شد.  مهرداد جهانی افزود: این طرح ها در حوزه های مختلف از جمله بهسازی رویه آسفالتی راه ها، ارتقاء ایمنی و توسعه ابنیه فنی 
راه های استان مرکزی است که از ابتدای سال جاری آغاز شده و تعدادی از آنها به بهره برداری رسیده و بقیه با میانگین پیشرفت 

فیزیکی قابل قبولی در دست اجرا هستند.
وی ادامه داد: ۶ هزار و ۸۰۰ میلیارد ریال منابع مالی به اجرای طرح های فعال و در دست اجرای این اداره کل شامل بهسازی 
و ارتقاء رویه آسفالتی راه ها، ارتقاء ایمنی راه ها و توسعه ابنیه فنی راه ها که از ابتدای امسال آغاز شده اختصاص یافته  است.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی خاطرنشان کرد: ۱۵ هزار میلیارد ریال منابع مالی برای اجرای طرح های 
راهداری، ساخت راه های فرعی و روستایی، ساخت و توسعه راهدارخانه ها، نگهداری ماشین آلات، مدیریت هوشمند راه ها، 
توسعه پایانه های بار، ساماندهی مجتمع های خدمات رفاهی بین راهی امسال اختصاص یافته که نسبت به سال های گذشته رشد 
چشمگیری داشته  است. جهانی اجرای ۵۸ طرح در حوزه نگهداری راه ها را از برنامه های اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
مرکزی در سال جاری عنوان کرد و خاطرنشان کرد: ۴۲ طرح از مجموع این طرح ها از جمله درزگیری، لکه گیری، ماسه آسفالت، روکش آسفالت، آسفالت 
حفاظتی، بهسازی رویه و احداث واریانت با اعتباری بالغ بر پنج هزار میلیارد ریال در دست اجرا و یا به اتمام رسیده و ۱۶ طرح شامل خرید مصالح برای راهداری 
جاری و زمستانی و طرح های ارتقاء رویه آسفالتی راه ها بزودی اجرایی می شوند که یکی از شاخص ترین این طرح ها لکه گیری و روکش آسفالت محور »اراک - 

سلفچگان« است.
وی با با اشاره به اجرای طرح ارتقاء ایمنی راه های استان مرکزی در نیمه دوم سال گذشته و طرح راهداری نوروزی افزود: ۱۶ طرح ایمنی نیز با اعتباری بالغ بر 
۳۰۰ میلیارد ریال شامل نصب نیوجرسی در جاده دلیجان- محلات، شازند- آستانه، اراک- بروجرد و احداث روشنایی طولی، نصب گاردریل، نصب انواع تابلوهای 

ایمنی و خط کشی با میانگین پیشرفت فیزیکی ۷۰ درصدی در دست اجرا است.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان مرکزی با اشاره به فعال بودن ۲۶ کارگاه مرمت، نگهداری، توسعه و ساخت ابنیه فنی در راه های استان گفت: 
این طرح ها در زمینه احداث تقاطع غیرهمسطح، تعریض پل، تعریض محور، ساخت قرنیز بتنی پل، مرمت و بازسازی پل ها با اعتبار ۹۸۰ میلیارد ریال و میانگین 

پیشرفت فیزیکی ۶۰ درصدی در شبکه راه های استان وجود دارد که تکمیل کامل آنها در مجموع نیاز به سه هزار و ۵۸۰ میلیارد ریال اعتبار دارد.
۶ هزار و ۴۰۰ کیلومتر انواع آزاد راه، راه اصلی و راه روستایی در استان مرکزی وجود دارد که چهار هزار کیلومتر آن را راه های روستایی تشکیل داده است.

شهردار فردیس:
بوستان اتحاد رزکان احیاء شد

شهردار فردیس با اشاره به احیاء بوستان اتحاد رزکان، گفت: این بوستان در مساحت ۸ هزار متر مربع و با اعتبار ۱۰۰ میلیارد ریال به 
همت همکارانم در منطقه ۲ شهرداری فردیس بهسازی و به بهره برداری رسید.

محمدرضا احمدی نژاد در مراسم افتتاح پارک اتحاد در رزکان که امروز با حضور جمعی از اعضای شورا، مدیران شهری و 
شهروندان برگزار شد، با اشاره به اینکه پارک اتحاد از پارک های قدیمی منطقه رزکان بوده است، اظهار کرد: این پارک  بسیار 
فرسوده شده بود و بهسازی آن از مطالبات مردم بود. ایجاد محدودیت در زمان اجرا برای دسترسی مردم در این پارک ها و 
وجود درختان قدیمی، اصلاح پارک ها را دشوار می کند. وی افزود : پارک اتحاد در وسعت ۸ هزار متر مربع، به همت همکارانم 
در منطقه ۲ و به پشتیبانی مدیریت فضای سبز شهرداری فردیس و حمایت اعضای شورای شهر در مدت زمان حدود ۵ ماه، 

با صرف اعتبار ۱۰ میلیارد تومان بهسازی شد و امروز در اختیار شهروندان و اهالی محترم منطقه رزکان قرار گرفت.
شهردار فردیس در ادامه گفت: قرائتخانه رزکان از جمله پروژه های این منطقه است که درحال ساخت است و به زودی به 
بهره برداری می رسد. تقاطع غیر همسطح شهید کچویی نیز در این منطقه احداث می شود که هم اکنون برنده مناقصه مشخص شده و 
به زودی عملیات عمرانی آن آغاز می شود. وی در خصوص فضای سبز منطقه رزکان، بیان کرد: وسعت فضای سبز منطقه رزکان نسبت به سایر مناطق فردیس 
مناسب تر است. با بهسازی پارک اتحاد در حجم فضای سبز تغییری ایجاد نمی شود. به منظور توسعه فضای سبز چند پارک در مناطق ۱ و ۲ شهرداری فردیس 
در حال طراحی و در مرحله عقد قرارداد است. احمدی نژاد گفت: پارک خطی راه آهن به مساحت ۱.۸ هکتار، گذر فردوس، یک مجموعه فرهنگی و فضای سبز 
در منطقه اسکویی، یک پارک در انتهای بلوار شهدای اقتدار و یک پارک در محدوده بیمارستان به آفرین از جمله پروژه هایی است که در راستای توسعه فضای 
سبز شهر فردیس به تناوب اجرا می شود. وی در بخش دیگری از سخنانش در خصوص سقف افزایش بودجه شهرداری فردیس بیان کرد: در اصلاح متمم، 

بودجه شهرداری فردیس به رقم ۳۸۰۰ تا ۴ هزار میلیارد تومان افزایش خواهد داشت .
شهردار فردیس با اشاره به نزدیکی ۱۷ مرداد و روز خبرنگار، گفت: قرائتخانه بلوار امام رضا)ع( در منطقه ۱ به زودی افتتاح می شود که با توجه به نزدیکی روز 
خبرنگار، در صورت موافقت شورای اسلامی شهر به نام خبرنگار نامگذاری می شود. گفتنی است برخی پروژه های در دست اقدام شهرداری فردیس، دو قرائت 
خانه در بلوار امام رضا)ع( و شهرک رزکان نو، دو سرای محله در بوستان تندرستی و شهرک وحدت، مجموعه ورزشی جوان در شهرک راه آهن، سوله ورزشی در 
خیابان اهری، ساختمان آموزشی و عملیاتی آتش نشانی در شهرک ناز ، گرمخانه آقایان، سالن چند منظوره فرهنگی و ورزشی در شهرک کوثر ، گذر فردوس در 

منطقه ۱ ، در حال احداث بوده و برخی از آنها به زودی به مرحله بهره برداری می رسد.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین گفت: ۶۰ درصد تصادفات برون 
شهری قزوین در آزادراه آبیک، قزوین و تاکستان رخ می دهد.

مهدی رجحانی در جلسه شورای ترافیک استان که در سالن جلسات 
استانداری قزوین برگزار شد، با اشاره به ضرورت ایمن سازی به منظور 
کاهش تصادفات؛ تصریح کرد: ایمن سازی جاده ها می تواند در بسیاری 
از موارد از ایجاد تصادف جلوگیری کند، آنطور که آمارها نشان می دهد 
بیش از ۵۰ درصد تصادفات برون شهری ناشی از خستگی و عدم توجه 
به جلو است که با ایمن سازی جاده می توان از بروز برخی از تصادفات 
جلوگیری کرد. وی افزود: در حوزه تصادفات درون شهری در حال حاضر 
بررسی هایی صورت گرفته است و نتایج آن نشان می دهد که عابر و موتورسیکلت 
بیشترین آمار تصادفات درون شهری را به خود اختصاص داده اند بنابراین ضروری است اقداماتی در این 

راستا صورت بگیرد.
رجحانی یادآور شد: با همکاری دفتر فنی استانداری و شهرداری پراکندگی تصادفات باید با دقت بررسی 
شود تا بدانیم کدام محدوده چه وضعیتی دارد، افزایش ایمن سازی معابر و خیابان ها، افزایش روشنایی 
و معاینه فنی وسایل نقلیه نیز باید بررسی شود، همچنین باید اصول ایمن سازی توسط راهور تعریف و 

آموزش ویژه رانندگان حمل و نقل عمومی به ویژه تاکسی ها در نظر گرفته شود.
معاون عمرانی استاندار بیان کرد: با توجه به اینکه تعداد زیادی از موتورسواران سطح شهر پیک موتوری 
هستند باید شهرداری قزوین با دفاتر خدمات ارائه پیک موتوری یا نرم افزارهای فعال در این حوزه تفاهم 
نامه منعقد کند تا ساماندهی صورت گیرد؛ با این تفاهم نامه و دسترسی به جی پی اس پیک موتوری ها 

می توان سرعت موتور و اقدامات خطرساز را تحت کنترل در آورد.
وی یادآور شد: همانند مصوبه تفاهم نامه تاکسی اینترنتی برای پیک موتوری نیز باید این اقدام صورت 
گیرد، ارائه خدمات موتوری بر پایه اینترنت نیز باید از طریق تفاهم نامه با شهرداری و پلیس راه صورت 

بگیرد، بنابراین نیاز است شهرداری اقدامات لازم را انجام دهد.
رجحانی در ادامه با بیان اینکه ۶۰ درصد تصادفات برون شهری قزوین در محور آزادراه آبیک، قزوین 
و تاکستان و به خصوص اولین ورودی مهرگان و زیباشهر رخ می دهد، تصریح کرد: ایمن سازی و طرح 
اصلاحی این مسیر به صورت جدی باید در دستور کار قرار بگیرد و اجرایی شود، هر دستگاه باید سهم خود 

را انجام دهد در این میان شهرداری محمدیه نقش کلیدی دارد.
وی افزود: مصوبات شورای ترافیک معیار عملکرد دستگاه ها در تصادفات است، کار جدی استانی در 
این حوزه اتفاق افتاده است و مصوبات یکسال پشتیبانی مطالعاتی دارد طبق آن در این محور ۶۰ درصد 

تصادفات رخ می دهد و این محل گلوگاه است که باید اصلاح شود.

معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار قزوین خبر داد
وقوع ۶۰ درصد تصادفات برون شهری قزوین در آزادراه آبیک و تاکستان


